

Bielefeld, 28.07.2026

Information on the Packaging and Packaging Waste Regulation (PPWR, (EU) 2025/40)

Dear customers and interested parties,

Thank you very much for your enquiry and your interest in the implementation of the EU Packaging and Packaging Waste Regulation (PPWR).

We hereby confirm that our packaging materials comply with the PPWR requirements in force at the time of delivery of your items. Currently, this primarily concerns the presence and concentration of substances of concern, as defined in Article 5. The total concentration of lead, cadmium, mercury and hexavalent chromium in packaging or packaging components does not exceed 100 mg/kg.

We also confirm compliance with the labelling requirements in force at the relevant time, in accordance with Article 12, as well as the implementation of the conformity assessment procedures, in accordance with Articles 35–39.

We will, of course, comply with all future PPWR requirements at the latest as soon as these become binding.

We also confirm that Halfar System GmbH is registered under LUCID No. DE5323000231100 and pays the required legal fees.

Please do not hesitate to contact us should you have any queries or require further information.

Kind regards

Michael Wellner
Management

Halfar System GmbH
Rucksäcke und Taschen
Ludwig-Erhard-Allee 23
33719 Bielefeld | Germany

Tel: +49 (0) 521 | 98 244-0
info@halfar.com | www.halfar.com

Geschäftsführer: Armin Halfar,
Dipl.-Kffr. Kathrin Stühmeyer-Halfar,
Dipl.-Wirtsch.-Ing. Michael Wellner

HR Bielefeld 35562
USt-Id. Nr. DE 812067776

Sparkasse Bielefeld
IBAN DE46 4805 0161 0066 0099 94
BIC SPBIDE33XXX

Postbank Ndl Deutsche Bank
IBAN DE66 2501 0030 0651 2863 00
BIC PBNKDEFFXXX

Auszeichnungen, Zertifikate
und Mitgliedschaften



TRADUCTION - Informations relatives au règlement sur les emballages et les déchets d'emballages (PPWR, (UE) 2025/40)

Chers clients, chères parties intéressées,

Nous vous remercions vivement de votre demande et de l'intérêt que vous portez à la mise en œuvre du règlement européen sur les emballages et les déchets d'emballages (PPWR).

Nous confirmons par la présente que nos matériaux d'emballage sont conformes aux exigences du PPWR en vigueur au moment de la livraison de vos articles. Actuellement, cela concerne principalement la présence et la concentration des substances préoccupantes, telles que définies à l'article 5. La concentration totale de plomb, de cadmium, de mercure et de chrome hexavalent dans les emballages ou les composants d'emballage ne dépasse pas 100 mg/kg.

Nous confirmons également le respect des exigences d'étiquetage en vigueur au moment considéré, conformément à l'article 12, ainsi que la mise en œuvre des procédures d'évaluation de la conformité, conformément aux articles 35 à 39.

Nous nous conformerons bien entendu à toutes les futures exigences du PPWR au plus tard dès qu'elles deviendront contraignantes.

Nous confirmons également que la société Halfar System GmbH est enregistrée sous le numéro LUCID DE5323000231100 et s'acquitte des redevances légales requises.

N'hésitez pas à nous contacter si vous avez des questions ou si vous souhaitez de plus amples informations.

Cordialement,
Michael Wellner